

指導教授申請作業流程 Instructor's application process

1. 本院碩士生須於第一學年結束前完成論文指導教授之申請，指導教授以本班授課教師擔任為限。

Our school Master students must complete the application for thesis supervisor before the end of the first academic year. The supervisor list must can only be selected from the teachers of the class.

2. 請於本院網頁「學位考試專區」下載填寫「研究生論文指導教授選任書」1份及「論文指導教授同意書」1份，經指導教師同意簽名後，送繳院辦公室。

Please download and fill out a copy of the "Graduate Thesis Supervisor Appointment Letter" and a "Thesis Supervisor Consent Form" from the "Degree Examination Area" on the school's website. Before submit them to the school office, both of them are required the supervisor agrees to sign.

3. 請於學期第15週前完成送繳申請文件，經本院班務會議審議後，於網站上公告審查結果。

Please complete the submission of application documents before the 15th week of the semester. The final review results will be announced on the website after the class meeting of our college for review.